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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.08.15 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.08.15 වන දින පෙ.ව 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගනිමින් 

ආගම සිහි  කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටින අතර මීළඟට 

ෙසුගිය සභාපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය සභා වාරපේ සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එම පයෝජනාව මා ස්විර කරමි. 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ විපේෂ කතාපේදී, නල්ලලතන්නිය ප්රධාන මාර්ගපේ, ලක්ෂොන වතුයාපේ, වාලමපල්ල 

ප්රපේශපේ අධික වර්ෂාෙතනය පේතුපවන් මාර්ගය දැඩි අවධානම් තත්වයක ෙවතින පහයින් 

එම ප්රපේශපේ ජනතාව විසින් මාර්ගය භාවිතා කළ පනාහැකි තත්වයක ෙවතිනවා. පම් 

පිළිබඳව නුවරඑළිය දිස්වික් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමා ද, ගරු 

ොර්ිපම්න්තු මන්ී  රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා ද එක්ව මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය, දිස්වික් 

පල්ලකම්තුමා, භූ විදයා ෙර්පේෂණ නිලධාරින්  සමග සාකච්ඡා කිරීපමන් අනතුරුව එම 

ස්වථානයට ෙැමිණ ෙරීක්ෂා කළ අතර එකී නිළධාරීන් ද එම අවස්වථාපේ ෙැමිණ සිටියා.  දැනට 

එම මාර්ගය භාවිතා කිරීම අනතුරුදායක බව ප්රකාශ කළ අතර හැකි ඉක්මනින් එම මාර්ගය 

යථා තත්වයට ෙත් කිරීම සඳහා අවශය කටයුතු කරන බවට ප්රකාශ කරනු ලැබුවා. තවද 

ලක්ෂොන ප්රපේශපේ පිහිටි පබෝ ගසක් ජනතාවට අනතුරුදායක තත්වපයන් පිහිටා තිබීම 

නිසා එම ස්වථානයට  ෙැමිණි  නුවරඑිය දිස්වික් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාණ්ඩමන් 

මැතිතුමාද, ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමාද ස්වථාන ෙරීක්ෂණයක් සිදුකර 

එම ස්වථානපේ සිට සාකච්ඡා කිරීපමන් අනතුරුව දැනට එම ගපස්ව අතු  කො ඉවත් කර 

තිපබනවා. කඩිනමින් එම ගස කො ඉවත් කරන බවට ද ෙැවසුවා. පම් පිළිබඳව එම 

පකාට්ඨාශපේ ගරු මන්ීවරුන් ජනතාවට ෙැහැදිි කිරීමක් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ලක්ෂොන ප්රපේශපේ සිදුව ඇති නාය යෑම එම ප්රපේශපේ ජනතාවට විශාල ප්රේනයක් ී 

තිපබනවා. නල්ලලතන්නිය මපර්  ඉතා වැදගත් ප්රපේශ. එම මාර්ගය ඔස්වපස්ව බර වාහන ගමන් 

කරමින් තිබුණා. දැනට එම මාර්ගය වසා ඇති නිසා වාලමපල්ල හරහා පොඩි වාහන ෙමණක් 

ගමන් කරනවා. එම මාර්ගයත් ඉතා අබලන් තත්වපයනුයි ෙවතින්පන්. එම මාර්ගපේ පිහිටි 

ොලම ද ඉතා අබලන් තත්වපයන් ෙවතිනවා. එම ොලමත් කඩා වැටුනපහාත් එම ප්රපේශය 

සඳහා වූ සියලුම ගමන් මාර්ග නැති ී යනවා. එනිසා පමම මාර්ගය මහාමාර්ග 

පදොර්තපම්න්තුව විසින් අළුත්වැඩියා කළ යුතුයි. පමම තත්වය මත එම ප්රපේශ සඳහා 

තීරණ අංෙ 01 

2022.07.12 සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ධාවනය වන වාහන වල අයකිරීම නියමිත ප්රමාණයක නැහැ. එනිසා ජනතාව විශාල 

අසීරුතාවයකට ෙත්ව සිටිනවා. පමය ශ්රී ොද වන්දනා සමයක සිදු වූවා නම්  පමම මාර්ගය 

වහාම ප්රතිසංස්වකරණය කරනු ලබයි. දැනට වර්ෂාව පේතුවක් බවට ෙවසා තිපබනවා.  නමුත් 

දැනට වර්ෂාව නැහැ. වියළි කාළගුණයක් ෙවතිනවා. පම් පිළිබඳ ෙැහැදිි කිරීමක් නැහැ. 

එනිසා ජනතාවට පම් සඳහා ස්විර විසඳුමක්  ලබා පදන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙති තුමිය, ඔබතුමියපේ විපේෂ පයෝජනාපේදී සීතගඟුල ප්රපේශපේ  ඇති වූ නාය 

යෑම පිළිබඳව සඳහන් කර තිබුණා. පම් පිළිබඳව හිටපු ගරු ආණ්ුකාර කීර්ති පතන්නපකෝන් 

මැතිතුමා සමග සංවිධානය කරන ලද සාකච්ඡාවකදී මම නල්ලලතන්නිය මාර්ගය පිළිබඳව 

කරුණු ඉදිරිෙත් කළා. එදින සාකච්ඡාපේදී එය ප්රේනාර්ථයක් බවට ෙත් වුණා. අවුරුදු 

පදකකට පෙර පමම කාරණාව පිළිබඳව දිගටම මම සභාවට කරුණු ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. 

හිටපු  ගරු රාධාක්රිෂ්ණන් මැතිතුමා දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටුපවහි සිටින අවස්වථාපේදී 

ෙවා පමම කාරණාව පිළිබඳව කථා කර තිපබනවා. එහිදී ද පම් සඳහා විධිමත් තීරණයකට 

එළඹීමට අපොපහාසත් වුණා. එතැන විකල්ලෙ ක්රියාමාර්ගයක් ලබා ගැනීම සඳහා අද දින 

ෙැමිපණන බවට ෙවසා තිපබනවා. එපස්ව ෙැමිණියපහාත් එය ප්රපයෝජනවත් පේවි. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

මාර්ග සම්බන්ධව කතා කරන විට මාර්ග පබාපහාමයක් අබලන්ව වලවල්ල සෑදී තිපබනවා. 

පමම මාර්ග පිළිසකර කිරීම සඳහා මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරියට ෙවසා එමගින් පහෝ 

විකල්ලෙයක් සඳහා පනායන්පන් නම් පමම වලවල්ල තවත් විශාල වනු ඇත. රජයද දැනට 

ෙවතින තත්වයත් සමඟ පම්වා ෙරීක්ෂා කිරීම සඳහා පනාෙැමිපණන නිසා විකල්ලෙයක් සඳහා 

ගියපහාත් පමය වලක්වා ගත හැකියි. පම් සම්බන්ධව එම නිලධාරී මහතුන් සමඟ සාකච්ඡා 

කරන්න.   

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීවරුන් ෙවසන ෙරිදි මස්වපකළිය ප්රපේශපේ මාර්ග ගැටළු වැඩි පවමින් ෙවතිනවා. 

පම් නිසා අනතුරු වැඩිීපම් අවධානමක් ද ෙවතිනවා. ගරු සභාෙතිතුමියටත් පම් පිළිබඳව මා 

ෙවසා තිපබනවා. මුදල්ල කමිටුපේ දී පමම කාරණාව පිළිබඳව සාකච්ඡා කළාද කියා මා දන්පන් 

නැහැ. එනිසා පම් පිළිබඳව අවශය කටයුතු කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි සභාවට ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 01  

පයාමු කරන්නා -  ගරු මන්ී පක්. එල්ල. රංජනි මැතිණිය, මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව. 

විෂය - 2022.08.15 දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණීමට පනාහැකි බව දන්වන ලද නිවාු ිපිය. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී තුමියපේ  නිවාු ිපිය පිළිබඳ පයෝජනාව මා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

එම පයෝජනාව මා ස්විර කරමි. 
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ලිපි අංෙ 02 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව, මධයම ෙළාත් සභාව. 

විෂය - රජපේ ආයතනවල උත්සව සහ පවනත් කැදීම් සඳහා රජපේ මුදල්ල භාවිතා කිරීම  

            අත්හිටුවන පලසට දැනුම් පදන ලද ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 03 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය - 2022.05.13 දිනැති සභා වාර්තාව පිළිබඳ නිරීක්ෂණ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 04 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව, මධයම ෙළාත් සභාව. 

විෂය - ගරු මන්ීවරුන් සදහා මන්ී හැදුනුම්ෙත් ලබා දීම සම්බන්ධ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 05  

පයාමු කරන්නා - පුස්වතකාලය භාර නිලධාරී, මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව. 

විෂය - පුස්වතකාල ොඨකයන් සඳහා ස්වවයං රැකියා පිළිබඳව දැනුවත් කිරීපම්              

            වැඩසටහන් දියත් කිරීම පිළිබඳ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 06  

පයාමු කරන්නා - විෂය භාරකරු ,  මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව. 

විෂය - පකාවිඩ් 19 වසංගත කාලපේ ඇදිරිනීතිය ක්රියාත්මක ීම පේතුපවන්  

            පටන්ඩර්කරුවන්ට සිදුවූ ොුව සඳහා සහනයක් ලබාදීම සම්බන්ධ ිපිය.  

 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 07  

පයාමු කරන්නා - මහ ජනතාව, ප්රධාන ීදිය, මස්වපකළිය. 

විෂය - ෙස්ව කන්දක් කඩා වැටීපම් අවදානමක් පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

පමම ිපිය පිළිබඳව ගරු උෙ සභාෙතිතුමා, ගරු මන්ී පක්. රාජ්කුමාර් මැතිතුමා,  ගරු 

මන්ී පී. රාජ්කුමාර් මැතිතුමා යන  අය අදහස්ව ඉදිරිෙත් කළහ. ඒ සමගම එකී කරුණු සඳහා 

ගරු සභාෙතිතුමිය විසින් පිළිතුරු ලබා පදන ලදී. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පකාළඔ පිහිටා ඇති ‘’පවනස‘’ නම් ආයතනය මඟින් අෙහට ප්ලාස්වටික් අෙ ද්රවය දැමීම සඳහා 

අෙද්රවය බහාලුම් ලබාදීම පවනුපවන් මාපේ ස්වූතිය පුදකර සිටිනවා. එපමන්ම 2022.07.12 වන 

තීරණ අංෙ 02 

ගරු මන්ී පක්. එල්ල. රංජනී මැතිණියපේ නිවාුව සඳහා සභාපේ අනුමැතිය ලබා පදන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 03 

පකාවිඩ් 19 වසංගතය පේතුපවන් 2021 වර්ෂපේදී සියළුම පටන්ඩර්කරුවන් සඳහා පටන්ඩර් 

මුදින් 10% ක මුදල වන රු.618310.00 ක මුදල සඳහා සහනයක් ලබාදීමට සභාපේ 

ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී.  
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දින හිටපු ජනාධිෙතිතුමාහට තිරිඟු පිටි සම්බන්ධව ිපියක් පයාමුකර තිබුණා. පම් වන විට 

ජනාධිෙති කවපරක්ද යන්න පිළිබඳව ප්රේනයක් මතුව තිබුණා. ජනාධිෙති කාර්යාලපයන් පම් 

වනපතක් පම් සඳහා පිළිතුරක් ලබා දී නැහැ. ෙක්ෂ, ොට පේදයකින් පතාරව කටයුතු කිරීමයි 

ජනාධිෙතිතුමාපේ රාජකාරිය. සභාපේ මන්ීවරුන් 16 පදනාද, තිරිඟුපිටි විුණනු ලබන 

මස්වපකළිය නගරපේ පවළඳ මහතුන්ද අත්සන් කර මහ සභා වාර්තාවටද පමය ඇතුලත් කර 

තිපබනවා. නමුත් පමපතක් පිළිතුරක් ලැබී නැහැ. එ් පිළිබඳව මම කණගාටු පවනවා. ගරු 

සභාෙතිතුමියනි, මම ඉල්ලලා සිටිනවා පමම ිපිය නව ජනාධිෙති අතිගරු රනිල්ල වික්රමසිංහ 

මැතිතුමා පවත තැෙැල්ල කරන පලස. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මුදල්ල සහ අපනුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරමු. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාවට අනුව මස්වපකළිපේ පවළඳපොල සහ ගි යන්රය මිලදී ගැනීම පිළිබඳව 

සාකච්ඡා කර තිපබනවා. ගි යන්රයක් පනාමැතිීම නිසා පමම ප්රපේශපේ ජනතාව විශාල 

අෙහසුතාවන් වලට මුහුණ පදමින් සිටිනවා. ඩීසල්ල ප්රේනය නිසා පවනත් ප්රපේශවල සිට ගි 

යන්ර ලබා ගැනීපම්දී ජනතාවට වැඩි මුදලක් පගවන්න සිදුී තිපබනවා. එනිසා පම් කටයුතු 

කඩිනම් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ඉතා කඩිනමින් පම් ගැටළු සියල්ලල අවසන් කර ගි යන්රයක් ලබා පදනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාපේ විෂය අංක පදක යටපත්  වතුකරපේ පිහිටි පවළඳසැල්ල සඳහා පවපළඳ 

බලෙර ලබාදීම සම්බන්ධව සඳහන් කර තිපබනවා. ඒ පිළිබඳව ලබාපගන ඇති නිර්පේශ 

පිළිගන්නා අතර මීට පෙර සභාපේ තීරණයක් ලබාපගන වතුකරපේ පිහිටි පවපළඳ සැල්ල 

සඳහා ජංගම පස්වවාවක් සිදුකර පවළඳ බලෙර  ලබා පදන පලසට අපි ඉල්ලලා සිටියා. එක් එක් 

පකාට්ඨාශවල පිහිටි පවපළඳසැල්ල කීයක් සඳහා පවපළඳ බල ෙර නිුත් කර තිපබනවාද යන 

පතාරතුරු ලබා ගන්පන් නම් එය සුදුසුයි. භාණ්ඩවල   මිල වැඩිීම පිළිබඳව පම් 

කාලවකවානුව තුළ අපි වැඩිපයන් කතා කරනවා. අෙපේ ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය තුළ 

වැඩිපයන් තිපබන්පන් වතු ප්රපේශ. වතු ප්රපේශපේ පිහිටි පවපළඳ සැල්ල සඳහා බලෙර නිුත් 

කරන ප්රාපේශීය සභාව එම පවළඳසැල්ලවල මිල ොලන දර්ශනය ප්රසිේධියට ෙත් කළ යුතු බවට 

ෙැවසිය යුතුයි. නගරපේ පිහිටි පවළඳසැල්ල වලට වඩා වැඩි මිලට වතුකරපේ පවළඳසැල්ලවල 

භාණ්ඩ විුණනු ලබනවා. ඒ සඳහා වූ තීරණයත් පම් සමග අමුණා යැීම සුදුසු බවට සදහන් 

කරනවා. එපමන්ම අපි ඔවුන්ට වතු ආශ්රිතව ගෑස්ව විකිණීම සඳහා අනුමැතිය ලබා දී තිබුණද , 

දැනට ගෑස්ව මිල අු ී තිබුණත් ඔවුන් එය වැඩි මිලට අපලවි කරනවා. පමපතක් පවළඳ බලෙර 

නිුත් පනාකල පවළඳසැල්ල වලටද බලෙරය නිුත් කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අෙට ඔවුන් පවත ිපි නිුත් කළ හැකියි. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, වතුකරය ආශ්රිත පවළඳසැල්ල සඳහා බලෙර ලබාදීම පිළිබඳව මූදල්ල 

කමිටුපේ සාකච්ඡා කළ කරුණු සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ් ුමාර් මැතිතුමා  

අදහස්ව කිහිෙයක් ෙළකර සිටියා. පම් දිනවල මස්වපකළිය නගරපයන් මිලදී ගත් භාණ්ඩ වතු 

ප්රපේශවලට රැපගන පගාස්ව ඒ මිලටම විකිණීපම් අවස්වථාවක් ලැපබන්පන නැහැ. දැනටමත් 

ප්රවාහන ගාස්වතු ඉතා ඉහළ මට්ටපම් ෙවතිනවා. ඒ නිසා ප්රවාහන ගාස්වතු ද ඇතුළත්ව තමයි 

මිල ගණන් නිර්ණය කළ හැක්පක්. හැටන් සහ මස්වපකළිය නගර අතර මිල ගණන් පවනසක් 

දක්නට තිපබනවා. අෙට ආදායමක් ලබාගැනීම සඳහා පවළඳසැල්ල සඳහා බලෙර ලබාදිය 

හැකියි. නමුත් භාණ්ඩ වල මිළ ොලනය කිරීපම් බලය සභාවට නැහැ. පම් සඳහා මිල ොලන 

සභාවක් තිපබනවා. අද ෙවතින තත්වය පහාඳටම දන්නවා. පම්නිසා අසාධාරණයට ලක්ව 

සිටින්පන් වතු ප්රපේශවල ුඩා පවළඳසැල්ල ෙවත්වාපගන යන පවළඳසැල්ල හිමියන්. 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අෙට මිල ොලනය කරන්න බැහැ, නමුත් මිල දර්ශනය ප්රදර්ශනය කරන පලස ෙැවසිය හැකියි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, බලෙර කාරණාව පිළිබඳව ෙැවසීපම්දී එක් පවළඳසැලක් ෙවත්වාපගන 

යාම සඳහා අනුමැතිය ඉල්ලලා සිටින අවස්වථාපේදී නගරපේ සහ වතුකරපේ පිහිටි පවළඳසැල්ල 

අතර විශාල ෙරස්වෙරතාවයක් ඇති බවට මා අදහස්ව කරනවා. මම ගරු මන්ීවරපයක් 

වශපයනුයි කථා කරන්පන්. ගරු මන්ීතුමාට ස්වථාවර පදකකින් යුක්තව කථා කළ හැකියි. 

සෑම ස්වථානයකම නගරපේ තිපබන මිලටම  ගතහැකි නම් එය මම අගය කරනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මිල ොලන අධිකාරියට පම් පිළිබඳව මීට කින් දැනුම් දුන්න ද පමපතක් කිසිදු ක්රියාමාර්ගයක් 

ලබාපගන නැහැ. එනිසා මිල ොලන අධිකාරියට නැවතත් ිපියක් පයාමු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමපතක් පයාමු කළ ිපි සඳහා කිසිදු පිළිතුරක් ලැබී නැහැ. ප්රාපයෝගික වන ක්රියාමාර්ග 

ලබාගත යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වතු ආශ්රිත ප්රපේශවල භාණ්ඩ විුණුම් මිල පිළිබඳව විවිධ ගැටලු සම්බන්ධපයන් විවිධ අදහස්ව 

ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

වතු ආශ්රිත ප්රපේශවල ගෑස්ව මිල සහ භාණ්ඩ වල මිල පිළිබඳව විවිධ අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෆුඩ් සිටිවල මිල ගණන් සහ එහි දකින්නට තිපබන භාෂා ප්රේනය ද එහි පස්වවය කරන 

පස්වවකයින්පේ ගැටළු පිළිබඳව ද අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 
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ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

භාණ්ඩවල මිල ගණන් පිළිබඳව අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

භාණ්ඩ සහ ඖෂධ වල මිල වැඩි ීම පිළිබඳව අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

 

 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවැරදි බවට පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්විර කරමි. 

 

2022.08.12 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු 

සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත්ත ෙරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 01 

වතු ආශ්රිතව පවළද බලෙර ලබා ගැනීම සම්බන්ධපයන් මුදල්ල හා ප්රතිෙත්ති 

කමිටුපේදී සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 02 

මස්වපකළිය නගරපේ අළුතින් ඉදිකිරීමට පයෝජිත නව පවළද සංකීර්ණය හා මස්වපකළිය 

ප්රාපේශීය සභාවට මිලදී ගැනිමට පයෝජිත ගි බවුසරය සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කරන ලදී. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 04 

ඉහත කරුණු සම්බන්ධපයන් මිල ොලන අධිකාරිය සහ අදාළ අමාතයාංශය පවත ිපි 

පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 06 
 

 ඉදිකිරීමට පයෝජිත නව පවළද සංකීර්ණපේ කටයුතු වින් පම් වන විට 70%ක් ෙමණ 

කටයුතු නිම කර ඇති අතර පගාඩනැගිි සැලැස්වම නිර්මාණය කිරීමට කඩිනම් 

පියවර ගැනීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. 
 

 ගි බවුසරය මිලදී ගැනීම සම්බන්ධපයන් වන බැංු ණය කඩිනමින් ඉල්ලලුම් කිරීමට 

අවශය කටයුතු සිදු කිරීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. 

 

ඉහත කරුණු සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 05 

පම් වන විට ජංගම පස්වවා ආකාරපයන් වතු ආශ්රිතව පවළද බලෙර ලබා ගන්නා නමුත් ඒ 

අතරින් ලබා පනාගත් පවළදසැල්ල වින් බලෙර ලබා ගැනීමට අදාළ නිලධාරීන්ට අවශය 

උෙපදස්ව ලබා දීමට මුදල්ල හා ප්රතිෙත්ති කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 03 

ZB – 0394 අංක දරණ කම්ෙැක්ටර් රථපේ අළුත්වැඩියා කටයුතු සම්බන්ධපයන් වන ිපිය 

කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 04 

ෙසුගිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කල මස්වපකළිය ආයූර්පේද මධයස්වථානපේ අළුත්වැඩියා 

කටයුතු සම්බන්ධපයන් වන ඇස්වතපම්න්තුව කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 05 

රිකාටන් කසළ කළමනාකරණ මධයස්වථානපේ වහළ අබලන් ී ඇති බව දන්වමින් ිපියක් 

කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 06 

රිකාටන් කසළ කලමනාකරණ මධයස්වථානපේ ඇති පකාම්පොස්වට් හලන යන්රපේ පනට් එක 

ෙළුදු ී ඇති බව දන්වමින් කමිටුව පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 07 

පකාවිඩ් වසංගතය ෙැවති සමපේ විෂබීජහරණ කටයුතු සදහා පයාදාගත් පබපහත් ඉසින 

යන්ර අබලන් ී ඇති අතර එම අළුත්වැඩියා කටයුතු සදහා වන වියදම දන්වමින් කමිටුව 

පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 

 

 

තීරණ අංෙ 07 

ZB – 0394 කම්ෙැකටර් රථපේ අළුත්වැඩියා කටයුතු සම්බන්ධපයන් මීට පෙර තාක්ෂණික 

කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කර නිර්පේශය ලබාපගන ඇති බැවින් අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදු 

කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 08 

ඇස්වතපම්න්තුව අනුව අදාළ අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදු කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. 

 ( 16459.00). පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 09 

ඒ සම්බන්ධපයන් ෙරික්ෂා කර බලා වහළ සකස්ව කිරීමට අවශය කටයුතු සිදු කිරීමට 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 10 

ඉහත කරුණ සම්බන්ධපයන් තාක්ෂණ නිලධාරීතුමා විසින් ෙරික්ෂා කර බලා පනට් එක 

මාරු කිරීමට අවශය කටයුතු කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 11 

ඒ අනුව පම් සදහා වැඩි මුදලක් වැය වන බැවින් පවනත් ස්වථාන වින්ද මිල ගණන් ලබා 

පගන අවම මිලක් ලැපබන ස්වථානපයන් පමම අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදු කිරීමට කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 08 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ විදුි කාර්මික පස්වවය සදහා අවශය වන උෙකරණ 

සම්බන්ධපයන් ිපියක් කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 09 

RA – 9713 අංක දරණ ට්රැක්ටර් රථය හා 252 – 6523 අංක දරණ කැබ් රථය අළුත්වැඩියා කිරීම 

සම්බන්ධපයන් වන ිපිය කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 10 

විදුිය අරපිරිමැස්වපමන් භාවිතය සදහා හදුන්වාපදන Auto On – Off  Switch සම්බන්ධපයන් 

Maribo යන ආයතනය විසින් ලැබුණු ිපිය කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 11 

රිකාටන් කසළ කළමනාකරණ මධයස්වථානය සදහා අවශය පහෝස්ව සදහා ලැබුණු මිල ගණන් 

කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 12 

අෙ ප්රාපේශීය සභාව පවත පුහුණු කටයුතු සඳහා නිලධාරීන්ට පුහුණු දීමනා පගීම  

සම්බන්ධව මුදල්ල කමිටුවට සාකච්චා කරන ලදි.  
 

 

 

Shop Name Amount 
Mahadev 7650.00 
Sri Ambals 7200.00 
P.T.P. & Sons 7800.00 
Natharsha Hardware 7680.00 

තීරණ අංෙ 14 

පමම උෙකරණපයන් ෙළමුව 03ක් මිලදී පගන පමම කටයුතු සම්බන්ධපයන් අීක්ෂණය 

කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

තීරණ අංෙ 12 

පම් සදහා ියාෙදිංචි සැෙයුම්කරුවන්පගන් පමම උෙකරණ පගන්වා ගැනීමට කමිටුව 

නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 13 

පම් සම්බන්ධපයන් තාක්ෂණික කමිටුව නිර්පේශය ෙරිදි කටයුතු කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ 

කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 15 

උසස්ව තත්වපේ හා අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල Sri Ambals ආයතනපයන් පමම 

මිලදී ගැනීම් සිදු කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 16 

ඉහත කරුණු සම්බන්ධව පුහුණුලාභින්ට රු.3000 ක් දීමනා පගීමටත් පුහුණුලාභින්පේ 

සංඛ්යාව 3 කට සීමා කිරීමටත් කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත 

කරන ලදී. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ් ුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා 

සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ ෙළමුවැනි පයෝජනාව වනුපේ, ෙසුගිය සති පදකකට පෙර මාපේ පකාට්ඨාශයට සහ 

ශීතගඟුල පකාට්ඨාශයට ජංගම පස්වවාවක් සංවිධානය කර ඇති බව දැනුම් දී තිබුණා. නමුත් 

අයහෙත් කාලගුණය පේතුපවන් එය කල්ල දමා තිපබනවා. එදින කාලගුණය ඉතා වැදගත් 

කාරණයක්. ජනතාවපේ අවශයතාවය සැලකිල්ලලට ගනිමින් ඒ සඳහා වැදගත් තැනක් 

ලබාපදමින්, එය ප්රතික්පෂ්ෙ කරන බ ව ෙවසමින්, එය කල්ලදමන බව ප්රකාශ කරල තිපබනවා.  

මපර් ප්රපේශපේ ෙමණක් ජන්දදායකයින් 2500 ක් සිටිනවා. 5000 කට වැඩි ප්රමාණයක් එහි 

සිටිනවා. 200 කට වැඩි ප්රමාණයක් උප්ෙැන්න, මරණ සහතික සහ ජාතික හැඳුනුම්ෙත් ප්රේන 

ඇති පිරිසක් සිටිනවා. එම ප්රපේශපේ පමම ජංගම පස්වවාව ෙැවැත්වුවපහාත් ඉතාමත් ෙහසු 

පේවි. එදින මම සහ ගරු මන්ී පක්. නිතයානන්දන් මැතිතුමා පගාස්ව ග්රාම නිලධාරී මහතා 

හමුී සාකච්ඡා කළ අවස්වථාපේදී මස්වපකළිය ප්රපේශපේ ෙැවති ජංගම පස්වවාව සඳහා ඉතාමත් 

අු ප්රමාණයක් සහභාගී වූ බවට අදහස්ව ප්රකාශ කළා. එනිසා අපප් ප්රපේශයට ෙැමිණ 

සහභාගි පවයිද කියන සැකයක් මතුකර තිබුණා. මස්වපකළිය ප්රපේශපේ සිටින අයට 

අවශයතාවය අු පවන්න ඉඩ තිපබනවා. මපර් ප්රපේශපේ ග්රාම නිලධාරි පකාට්ඨාශ පදකක් 

තිපබනවා. එහි අවශයතා තිපබන අය වැඩිපයන් සිටිනවා. ශීතගඟුල ප්රපේශපේ 300 ක් 

සිටිනවා. එබැවින් පමහි ජංගම පස්වවාවන් ෙැවැත්ීමට කටයුතු කරන පලසට නැවත සභාව 

මගින් ඉල්ලීමක් කර අඹගමුව ප්රාපේශීය පල්ලකම් කාර්යාලය පවත ිපියක් පයාමු කරන පලස 

ඉල්ලලා සිටිමි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

දැනට රටතුල ෙවතින ඉන්ධන අර්බුදය වැනි කාරණා නිසා එම කාර්යයන් නවත්වා 

තිපබනවා. අපි නැවත ඉල්ලලා සිටිමු. 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ පදවන පයෝජනාව වන්පන්, මපර් පකාට්ඨාශය ග්රාම නිලධාරී වසම් පදකකට පවන් 

කිරීම සම්බන්ධවයි. මාස හයකට ෙසුව තවදුරටත් පමම පයෝජනාව නැවත ඉදිරිෙත් කරමි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කරුණ පිළිබඳව ප්රාපේශීය සංවර්ධන කමිටු රැස්වීපම්දී සාකච්ඡා කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සභාව මගිනුත් පම් සඳහා ඉල්ලීමක් පයාමු කපළාත් ප්රපයෝජනවත් පේවි. ග්රාම පස්වවා 

නිලධාරීවරපයක් පනාමැති බව මම දන්නවා. නමුත් මපර් වශපයන් තනි ග්රාම 

තීරණ අංෙ 17 

ජංගම පස්වවා ෙැවැත්ීම සම්බන්ධපයන් අඹගමුව ප්රාපේශිය පල්ලකම් කාර්යාලය 

පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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නිලධාරිවරපයක් ෙත් කපළාත් ප්රපයෝජනවත් පේවි. දැනට සිටින ග්රාම නිලධාරීවරයා මපර් 

ප්රපේශයට විශාල පස්වවාවක් කළ හැකි  නිලධාරීවරපයක්.  නමුත් ඔහු ශීතගඟුල ප්රපේශයට 

අයත් ග්රාම නිලධාරී වරපයක්. සමෘේධි සංවර්ධන නිලධාරිවරපයක් සිටිනවා. ඔහුත් එපලසමයි. 

මම පම්  පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කිරීමට පේතුව වූපේ, මෑතකදී සිදු වූ යම් යම් සිදුීම් නිසයි. 

මුහුණු පොපත් සිට සියලුම පේවල්ල සිදුවුණා. උදවු ලැබුණා. මාපේ පකාට්ඨාශපේ ොසල්ල ෙහක් 

ෙමණක් තිපබනවා. ොසල්ල සිසුන් සඳහා ශ්රි ලංකා රතු ුරුස සංගමපයන් පබාපහෝ උදවු 

ලැබුණා. පමම භාණ්ඩ ජලාශයට පමහා තිපබන ොසල්ල වලට ෙමණයි ලැබුපණ්. අපනක් 

ප්රපේශපේ සිටින අය ගැන සැලකිිමත් වුපණ් නැහැ. ඊට පේතුව එය නල්ලලතන්නි ප්රපේශය  

නිසා එහි ගැටළු නැති බවට පේතු සාධක වුණා. ග්රාම නිලධාරී මහතාද උත්සාහ කළා. නමුත් 

ඉන් යහෙත් ප්රතිඵලයක් ලැබුපණ් නැහැ.  එම ප්රපේශපේද දුප්ෙත් සිසුන් සිටිනවා. එහි එක 

ග්රාමනිලධාරී පකාට්ඨශයක් පන්ද තිපබන්පන්. එහි පගාස්ව ලබා පදන්න අවශය නැති තත්වයක් 

උදා උණා. එකම ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශයකට  පමතරම් භාණ්ඩ ලබාදිය යුතුද කියන 

මානසික තත්වයක් ඇති වුණා. පමයයි ප්රේනය. පම් නිසා ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශ පදකක් 

තිපබන බවට පේතු ගැන්ීම සඳහා ද, මපර් පකාට්ඨාශපේ වතු අටක් තිපබනවා. පමම වතු 

අපටහිම විශාල ජනගහනයක් සිටිනවා. එහි ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශ පදකක් තිපබනවා නම් 

ජනතාව වැඩි ප්රපයෝජනයක් ලබා ගනීවි.  හිටපු මධයම ෙළාත් සභා මන්ී ගරු පිිප් 

මැතිතුමාටත් පම් පිළිබඳව කරුණු ඉදිරිෙත් කර පම් සඳහා නිවැරදි ක්රියාමාර්ගයක් ගන්පන් 

නම් මපර් ප්රපේශය වසම් පදකකට පවන් කිරීමට වැඩි අවස්වථාවක් තිපබන බවට ප්රකාශ 

කරමින් පමම පයෝජනාවට අනුව අදාළ ිපි පයාමු කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ්ුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව  ස්වීර කළ අතර එකී පයෝජනාව 

සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ීවරුන් අදහස්ව ප්රකාශ කළහ. 

 

ඉහත පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා විසින් අදහස්ව ප්රකාශ 

කරන ලදී. 

එම පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී පක්.නිතයානන්දන් මැතිතුමා ද අදහස්ව ඉදිරිෙත් 

කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වන්පන්, දිස්වික් මූික පරෝහල්ල සහ ගම්මාන වල පිහිටා ඇති 

පබපහත් ශාලා පේතුපවන් ජනතාව මුහුණ පදන ගැටළු පිළිබඳවයි. අද ෙවතින තත්වය නිසා 

ජනතාව පබාපහෝ ගැටළු වලට මුහුණ පදනවා. ඉන් එක ගැටලළුවක් නම් වවදය අංශපේත් 

විශාල ගැටළුවක් තිපබනවා. පබපහත් ශාලාව වලට අවශය ඖෂධ නියමිත ආකාරපයන් 

ලැපබන්පන් නැහැ. ඖෂධ නැහැ. පම් නිසා පබපහත් ශාලා මගින් පස්වවය කරන, පරෝගීන් 

සඳහා උෙස්වථාන කටයුතු අුී යන බව මාපේ ෙළමුවන අදහසයි. ජාතයන්තර මූලය අරමුදල 

රපට් ආර්ිකය පිළිබඳව වැදගත් සංධිස්වථානයක් පවනවා. රාජය පස්වවකයින් අු කළ යුතු බව 

ඔවුන්පේ ප්රධාන අදහසයි. ේලැන්කන් පරෝහපල්ල පරෝගියු ඇතුලත් කල විට, පරෝගියාට 

තීරණ අංෙ 18 

ඉහත කී පයෝජනාවට අනුව මපර් සහ බ්රවුන්ස්වවික් පකාට්ඨාශ, ග්රාමපස්වවක වසම් පදකක් 

වශපයන් සංපශෝධනය කිරීම සඳහා අදාල ස්වථාන සඳහා ිපි පයාමු කිරීමට තීරණය කරන 

ලදී. 
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ඇවිදීපම් අෙහසුතාවයක් ඇත්නම් ඔහු ඇතුළත් කළ අවස්වථාපේ සිට ඔහු ලඟින් කවුරුන්ද 

සිටිය යුත්පත්? ඔහුපේ උෙස්වථාන කටයුතු සඳහා නිවසින් කවුපරු පහෝ සිටිය යුතු බව 

පරෝහපල්ල පයෝජනාවයි. එපස්වනම් පරෝහල්ලවල සුදු සහ නිල්ල ොට ඇඳුම් වින් සැරසී සිටින සුළු 

පස්වවකයින් කවුද කියන එකයි ප්රේනය. ඔවුන්පේ පස්වවාව ුමක්ද? පමය විශාල ප්රේනයක් 

බවට ෙත්ව තිපබනවා. පරෝහල්ල වල සුළු පස්වවකයින් ෙත්කිරීපම්  ප්රධාන පේතුව පරෝහල්ල 

ගතවන පරෝගීන්ට උෙස්වථාන කටයුතු සිදු සිදුකිරීමයි. පරෝගීන්ව පරෝද පුටුවල වාඩි කරවා 

රැපගන පගාස්ව ඇඳට දාන එක ෙමණක් ඔහුන්පේ රාජකාරිය පනාපවයි. ේලැන්කන් පරෝහපල්ල 

අති විශාල සුළු පස්වවකයින් සංඛ්යාවක් සිටිනවා. නමුත් පරෝගීන්ට උෙස්වථාන කිරීම සඳහා 

නිවැසිපයක් යා යුතුව තිපබනවා. පරෝගීන්ට  උෙස්වථාන කටයුතු කිරීමට යන අය තමයි වැඩි 

වශපයන් පරෝගීන් බවට ෙත් පවන්පන්. පේතුව ඔවුන්ට එහිදී නවාතැන් ගැනීපම් ෙහසුකම් 

ඉතාමත් අුයි. එනිසා පම් සඳහා ගත යුතු ක්රියාමාර්ග ගන්නා පලසට අදාල ආණ්ුකාරතුමා 

පවත ිපි පයාමු කරන්න. සුළු පස්වවකයින්පේ පස්වවාව ඉතාමත් අුයි. වතු ආශ්රිතව පිහිටා 

ඇති පබපහත් ශාලාවල පස්වවාවද  පමපලසමයි.  එහි පස්වවය කරන වතු වවදය අධිකාරී 

දිනෙතා එක් එක් වතුවලට පගාස්ව එහි සිටින පරෝගීන් ෙරීක්ෂා කළ යුතුයි. එයයි ඔහුපේ 

පස්වවය. මපර් වත්පත් සිදුපවන්පන්, වවදයවරයාව දුරකථනපයන් සම්බන්ධ කර ෙැමිණ 

පරෝගියාව ෙරික්ෂා කරන්න කියා සිටියත් මස්වපකළිය පරෝහලට රැපගන යන පලසට වතු 

වවදය නිලධාරි ෙවසයි. ෙැමිණ පරෝගියාව ෙරීක්ෂා කරන්න කින් මස්වපකළිය පරෝහලට  

රැපගන යන පලස ෙවසනවා. මපර් වත්පත් සිට මස්වපකළිය පරෝහලට පරෝගීයා  රැපගනයාම 

සඳහා ිපරෝද රථයකට රුපියල්ල 3500.00 ක් ඉල්ලලනවා. පස්වවාව පකතරම් දුරට ෙවතිනවා ද 

කියන එක විශාල ගැටළුවක්. සවස්ව වරුපේ රුපියල්ල 750.00 ක් 800.00 ක් වැනි ලාභයකට 

පබපහත් ලබා පදනවා. වතු වලට ලැපබන ඖෂධ විුණනු ලබනවා. එනිසා පම් සඳහා ද  

ක්රියාමාර්ග ගන්නා පලසට ඉල්ලලා සිටිනවා. මීළඟට   මස්වපකළිය දිස්වික් මූික පරෝහල 

පිළිබඳව කතා කරන විට එය 2000 වර්ෂයට පෙර ඉතා පහාඳ තත්වයක ෙැවතුණා. ගරු 

මන්ීවරුන් වැඩි පදපනක් පමවැනි අදහසක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. මස්වපකළිය පරෝහල 

නැවතත් ක්රියාත්මක තත්වයට ෙත් කපළාත් ේලැන්කන් පරෝහලට පරෝගීන් පයාමු කිරීපම් 

ප්රවණතාවය අු පවනවා. පකාවිඩ් කාලපේ දී මස්වපකළිය පරෝහල පහාද තත්වයකට 

අළුත්වැඩියා කර තිපබනවා. පරෝගීන් විේවාසපයන් යුතුව ෙැමිණීපම් තත්වයක් උදා කළ 

යුතුයි. ජනතාව මස්වපකළිය පරෝහල පවත ෙැමිණීමට බිය පවනවා. ඒ වපේම දැන් ේලැන්කන් 

පරෝහල පවත යන්නත් බිය පවනවා. මපර් ප්රපේශපේ පුේගලපයක්ව අසනීෙය පේතුපවන් 

පරෝහලට ඇතුලත් කර තිපබනවා. ඔහුපේ උෙස්වථාන කටයුතු සඳහා නිවපස්ව සිට කවුරුත් 

පනාෙැමිණීම නිසා එම පරෝගියාට විධිමත්ව  ප්රතිකාර කර නැහැ.  ඔහුට බැණ තිපබනවා. 

පරෝගීන්ට උෙස්වථාන කිරීම සඳහා තමයි ඔවුන්ට වැටුප් පගවන්පන්. පම් පිළිබඳව අදාල 

පසෞඛ්ය අමාතයාංශයට සහ දිස්වික් සම්බන්ීකරණ කමිටු සභාෙති වශපයන් කටයුතු කළ 

ගරු රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමාට ද දැනුම් පදන්න. හිටපු ගරු අමාතය ජීවන් පතාණ්ඩමන් 

මැතිතුමාට ද පම් පිළිබඳව ිපියක් පයාමුකරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

එකී පයෝජනාව පිළිබඳව ගරු මන්ි පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා විසින් අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ඉහත දක්වන ලද පයෝජනාව පිළිබඳව ගරු මන්ී පක්.නිතයානන්දන් මැතිතුමා විසින් 

එතුමාපේ අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 
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එම පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී ඒ.රවින්ද්රරාජා මැතිතුමා ද අදහස්ව ප්රකාශ කරන 

ලදී. 

 

ඉහත දක්වන ලද පයෝජනාව පිළිබඳව ගරු මන්ී පක්.සුපර්ෂ්ුමාර් මැතිතුමා ද එතුමාපේ 

අදහස්ව දක්වන ලදී. 

එම පයෝජනාව සම්බන්ධව ගරු මන්ී පක්.පයෝපේන්ද්රන් මැතිතුමා විසින් අදහස්ව ප්රකාශ 

කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වන්පන්  විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිතිය පිළිබඳවයි. මපර් 

පකාට්ටාශපේ ෙසුගිය කාලපේ ෙවත්වාපගන ගිය විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිතියට අයත් 

පගාඩනැගිල්ලලක්  එම ප්රපේශපේ තිබුණා. පම් පිළිබඳව අවුරුේදකට පෙර පමම සභාපේ දී මම 

සදහන් කර තිපබනවා.  විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිතියට අයත් බිම් පකාටසක් මපර් 

ප්රපේශපේ පෙර සිටම තිපබනවා.  දැන් එය පෙෞේගිකව පුේගලපයු හිමිකම් කියමින් 

නිවසක් වශපයන් භාවිතා කරනවා.  එම පගාඩනැගිල්ලපල්ල විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිති 

පවපළඳ සැලක් ෙවත්වාපගන ගියා නම් දැනට රපට් ෙවතින අසාමානය තත්වය මත මපර් 

ප්රපේශපේ ගැටළුවලට විසඳුම් ලබා ගන්න තිබුණා යන එක මපේ අදහසයි. සමූෙකාර සමිති 

පවළඳසැල මගින් අු මිලට ජනතාවට භාණ්ඩ ලබා පදන්න තිබුණා. නමුත් එම ඉඩම දැනට 

තනි පුේගලපයුට අයිතිව තිපබනවා. දැන් එම පගාඩනැගිල්ලලට ඔහු විදුි සම්බන්ධතාවයත් 

ලබා පගන තිපබනවා. කාට කාට ද පකායි ඉඩම ද අයිති ී තිපබන්පන් කියා අපි දන්පන් නැහැ. 

එම ඉඩම ඇත්තටම වත්තට අයත් ද නැතිනම් විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතියට අයත්ද කියන 

එක මටත් සැකයි. 
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ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ් ුමාර් මැතිතුමාපේ   පසෞඛ්ය සුළු පස්වවකයින් පිළිබද කාරණාව 

සම්බන්ධපයන් ගරු ආණ්ුකාරතුමා, දිස්වික් පල්ලකම්තුමා, ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් 

පතාණ්ඩමන් මැතිතුමා සහ ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා පවත ිපි 

පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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වතු වවදය නිලධාරී පිළිබඳ කාරණාව සම්බන්ධපයන් ට්රස්වට් ආයතනය පවත ිපි පයාමු 

කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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ගරු සභාෙතිතුමිය, ගරු මන්ීවරුන්, ඇතුළුව ප්රාපේශීය පල්ලකම්, වතු වවදය 

නිලධාරීවරුන්, හදිසි මරණ ෙරීක්ෂක, දිස්වික් වවදය නිලධාරී, පසෞඛ්ය වවදය නිලධාරි, 

මහජන පසෞඛ්ය ෙරික්ෂක වැනි නිළධාරීන් සම්බන්ධ කරගනිමින් මස්වපකළිය ප්රාපේශීය 

සභා බල ප්රපේශයට අදාළ ඇතැම් කරුණු සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡාවක් සංවිධානය කිරීමට 

තීරණය කරන ලදී. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

වත්තට අයත් පගාඩනැගිල්ලල තමයි විවිධ පස්වවා සමූෙකාර සමිතියට ලබාදී තිපබන්පන්. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එපස්ව නම් තනි පුේගලපයුට පකාපහාමද පගාඩනැගිල්ලල ලබා පදන්පන්? නිවසක් පනාමැති 

පකපනුට ලබා දී තිබුණා නම් කමක් නැහැ. නමුත් ඔහුට නිවසක් තිපබනවා. එනිසා පම් 

පිළිබඳව පතාරතුරු සභාව මගින් ඉදිරිෙත් කරන්පන් නම් සුදුසුයි. විවිධ පස්වවා සමුෙකාර 

සමිති පවළඳසැලක් මපර් ප්රපේශපේ තිපබනවා නම් එහි ජීවත් පවන ජනතාවට ප්රපයෝජනවත් 

පේවි. අදාල ස්වථාන පවත ිපි පයාමු කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

එම පයෝජනාව පිළිබඳව ගරු මන්ී  ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා  තුමාපේ අදහස්ව ප්රකාශ 

කරන ලදී. 

එම පයෝජනාව සම්බන්ධව ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා ද එතුමාපේ අදහස්ව ප්රකාශ 

කරන ලදී. 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වන්පන්, ශීතගඟුල පකාට්ඨාශපේ මුල්ලගම හංදිපේ පිහිටි ිපරෝද රථ 

ගාල පිළිබඳවයි. ීපරෝද රථ ගපල්ල ෙවතින ගැටළු පිළිබඳව කරුණු ඉදිරිෙත් කිරීමට අදහස්ව 

කරමි. පකාපරෝනාපවන් ෙසුව ඔවුන්පේ ජීවපනෝොය මාර්ගය විශාල ගැටළුවක් ී තිපබනවා. 

තමන් සිටින බව තහවුරු කිරීම සඳහා, ප්රාපේශීය සභාපවන් අනුමැතිය ලබා දී පනාමැති බව 

මම ප්රකාශ කරන්පන් එම ීපරෝද රථ ගාපලයි. එහි සිටින ිපරෝද රථ රියදුරන් ියාෙදිංචි 

කරන පලසයි මම ඉල්ලලා සිටිපේ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් පිළිබඳව අපි ෙරීක්ෂාකළ අවස්වථාපේ, එක් අපයක් පකෝවිපල්ල බැංු ගිණුමට  මුදල්ල පගවා 

ඇති බවට ගැටළුවක් තිපබනවා. ඒ පිළිබඳව ද පසායා බලන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ියාෙදිංචිය ෙමණක් ආරම්භ කරන්න.  ඒ අවස්වථාපේදී අපනුත් ගැටළු නිරාකරණය කළ 

හැකියි. විශාල ගැටළුවක් එහි ඇතිීපම් අවස්වථාව ද අු පවනවා. ඉන්ධන ගැටළුව මතු වූ 

අවස්වථාපේ එක්තරා පුේගලපයක් පකටි දුරකට වැඩි මුදලක් අය කරපගන තිපබනවා. 

පකාළඹට යාම සඳහා රුපියල්ල 30000.00 ක් ලබාපගන තිපබනවා. පමම ිපරෝද රථය රථ 

ගාපල්ල ඇති රථයක් පනාපවයි. ඔබතුමියට අවශය නම් ිපරෝද රථ සභාෙතිවරුන් පගන්වා 

කතා කපළාත් ඔවුන් සියළුම පතාරතුරු ඉදිරිෙත් කරාවි. 

 

තීරණ අංෙ 22 

ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ්ුමාර් මැතිතුමාපේ මපර් ප්රපේශපේ  විවිධ පස්වවා සපමූෙකාර සමිති 

පවළඳසැල ෙවත්වාපගන ගිය පගාඩනැගිල්ලල පිළිබඳව වතු කළමනාකරු පවත ිපි පයාමු 

කිරීමට තීරණය කරන ලදි. 
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ඉහත පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී පක්.නිතයානන්දන් මැතිතුමා විසින් අදහස්ව 

ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

එකී පයෝජනාව පිළිබඳව ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා ද අදහස්ව දක්වන ලදී. 

 

එම පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී ඒ.රවින්ද්රරාජා මැතිතුමා විසින් ද අදහස්ව ප්රකාශ 

කරන ලදී. 

ඉහත දැක්වූ පයෝජනාව සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා  විසින් අදහස්ව 

ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාපේ මීළඟ පයෝජනාව වන්පන්, වන්දනා සමපේදී ෙමණක් මුල්ලගම හන්දිපේ සවිකර ඇති ීි 

ලාම්පුව  භාවිතා කරන්පන් නම් සුදුසුයි කියන අදහස පමම සභාවට මම ඉදිරිෙත් කර 

තිබුණා. දැනට ෙවතින අවශයතාවය  සැලකිල්ලලට ගනිමින් මාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරමි. 

ීි ලාම්පු පනාමැති  ීම පේතුපවන් මිනිසුන්ව අතරමග බස්වසවා යනවා. බුමුට්ටු 

ඔසවාපගන නාය ගිය ස්වථානපේ සිට මිනිසුන් ෙයින් යනවා. එතන එළිය ප්රේනයක් බවට 

ෙත්ව තිපබනවා. තාවකාිකව පහෝ එම ස්වථානපේ ීි ලාම්පු සවිකිරීමට කටයුතු කරන 

පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. තවද මාපේ පකාට්ඨාශපේ ඉතාමත් අනතුරුදායක පලස විදුි කණුවක් 

තිපබනවා. එම විදුි කණුව වැටුණපහාත් විශාල හානියක් සිදු පේවි. එවැනි විදුි කණු වතු 

ආශ්රිත ප්රපේශවල  පබාපහාමයක් තිපබනවා. එනිසා විදුිබල මණ්ඩලය පවත පම් පිළිබඳව 

දැනුම් දී   පකාන්ීට් කණු සවි කපළාත් සුදුසු පේවි. එපමන්ම මුල්ල කාලපේ සභාව මගින් 

සවිකල ීි ලාම්පු අළුත්වැඩියා කිරීපම් කටයුතුද සිදු කර පදන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ඒ සඳහා අවශය කටයුතු සිදු කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම අළුත්වැඩියා කටයුතු සිදුකරන නිලධාරියාට ප්රවාහන අෙහසුතා තිපබ්නම් මම ඔහුව 

එක්ක යන්නම්. මාපේ පකාට්ටාශපේ තිපබන එම ීි ලාම්පු සියල්ලල පකපස්ව පහෝ අළුත් 

වැඩියා කර පදන්න. ඒ සමඟම පසන්ට්රල්ල ජුවලර්ස්ව එකට යාබදව සවි කර ඇති විදුි බල්ලබය 

පිළිබඳවද අවධානය පයාමු කරන්න. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 23 

ී පරෝද රථ ගාල සම්බන්ධපයන් පසායා බැීමටත් මස්වපකළිය වෑන් රථ ගාල හා 

මහජනතාව භාවිතා කරනු ලබන මාර්ගය නිසි ආකාරපයන් පවන්කර ලුණු කිරීමටද 

තීරණය කරන ලදී.  

 

 

 

තීරණ අංෙ 24 

එකී කාරණාව සම්බන්ධපයන් ලංකා විදුිබල මණ්ඩලයට දැනුම්දීමක් සිදු කිරීමට සහ 

සභාව මගින් සවිකර ඇති ීි ලාම්පු සියල්ලල අළුත් වැඩියා කර දීමටද තීරණය කරන ලදී. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමඟ අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කර සිටිමි.  

 

 

ස්වූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

සභාෙති,                    පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,                  මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.                               මස්වපකළිය. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


